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حکایت جذب مهاجم برای تراکتور

آبدرکوزهوماتشنهلبانمیگردیم

عصرآزادی / سرویس ورزشی: تیم تراکتور بعد از 4 هفته از آغاز لیگ برتر در رده 
پانزدهم جدول قرار دارد.

عصرآزادی آنلاین: جایگاه تراکتور در جدول رده بندی حتی از شرایط فصل پیش هم بدتر 
است. بعد از دو هفته سیزدهی و حالا دو هفته هم در رده پانزدهم. 2 امتیاز از دو بازی خانگی 

و دو بازی خارج از خانه هم که با شکست همراه بوده کارنامه شاگردان بردیف است.
مهمترین مش��کل تراکتور در ش��روع لیگ نداشتن مهاجم است، هر چند این تیم 4 گل به 
ثمر رسانده که میانگین هر بازی یک گل است اما فقط یک گل توسط مهاجمان این تیم به 

ثمر رسانده و به نظر می رسد محمد عباس زاده در خط حمله تنها است.
عباس زاده هر چند را گشودن دروازه حریفان را خوب بلد است اما به دلیل سن بالا دوندگی 
لازم را نداش��ته و فش��ار لازم به مدافعان حریف را وارد نمی کند. این روزها هواداران تراکتور 
خواهان جذب یک مهاجم خارجی هستند. کاوه رضایی هم به تراکتور اضافه شد اما مشخص 

نبودن وضعیت قرارداد وی سبب شده هواداران تراکتور دل شان به کاوه قرص نباشد.
در این بین تیم تراکتور در رده های پایه اش بازیکنی دارد که می تواند در لحظات س��خت 

گره گشای مشکلات این تیم باشد.
امیر ابراهیم زاده آقای گل مسابقات دور مقدمانی قهرمانی آسیا که در حال حاضر در اردوی 
تیم ملی جوانان کشور حضور دارد. امیر در مسابقات کافو هم در قهرمانی ایران نقش اساسی 
ایفا کرده و زمانی که تیم ایران با دو گل از ازبکستان عقب بود، در دقیقه 86 وارد زمان شده 

و در دقیقه 88 یک پنالتی برای تیم ایران گرفت و در دقیقه 90 هم گل تساوی را زد.
وی به دلیل حضور در اردوهای تیم ملی هنوز در لیست بازی تیم تراکتور قرار نگرفته است، 
اما بردیف که خود را حامی جوانان معرفی کرده می تواند با میدان دادن به وی، نش��ان دهد 

که شعارهایش با عملش یکسان است.
فراموش نکنیم حس��ین خطیبی تنها بازیکن تبریزی که موفق به کس��ب عنوان آقای گلی 

فوتبال ایران شده است، در 17 سالگی در ترکیب تیم تراکتور قرار گرفته بود.

هیچاولتیماتومیبهبردیفدادهنشدهاست

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی: در حالی بعضی منابع خبری از اولتیماتوم مالک 
باش�گاه به س�رمربی تیم تراکتور صحبت می کنند که هیچ سند قابل استناد در این 

مورد داده نشده است.
عصرآزادی آنلاین/فرهاد فرهادپور: 2 تس��اوی و 2 شکس��ت و کسب 2 امتیاز عملکرد قربان 
بردیف در شروع لیگ برتر. اما هواداران هنوز پشت بردیف هستند. روز بازی با هوادار هواداران 
تراکتور بدون اعتراض و پیش از س��وت پایان بازی ورزش��گاه را ترک کردند. به نوعی اعتراض 
س��کوت. حالا در بعضی رس��انه های عنوان شده که زنوزی مالک باشگاه تراکتور در تماسی به 

بردیف به وی اولتیماتوم داده است.
باش��گاه تراکتور امسال با سیاست سکوت پیش رفته است و بعید به نظر می رسد باشگاهی 
که که حتی خریدهای بزرگ اش را هم در فضایی آرام و به دور از هیاهوی انجام داده چنین 
خبری صحت و به بیرون هم درز پیدا کند. طبق پیگیری های صورت گرفته مشخص شد که 
مالک باش��گاه در تماسی با بردیف در مورد مشکلات تیم جویا و خواستار توجه بیشتر بردیف 

به تیم شده و هیچ اوالتیماتومی داده نشده است.

در مسابقات والیبال فرزندان پسرشرکت خطوط لوله و مخابرات نفت ایران

شاهروددرسکویسومایستاد
عصرآزادی/شاهرود-عباسعلی حسین پور: مسابقات والیبال فرزندان پسر شرکت 

خطوط لوله و مخابرات نفت ایران با قهرمانی تیم منطقه شمال به پایان رسید.
مسئول امور ورزش شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت منطقه شمال شرق)شاهرود( گفت: 
ش��ش تیم از مناطق مرکزی، خلیج فارس، ش��مال، لرستان، شمال شرق و یک تیم از ری به 

این بازی ها اعزام شده بودند که در دو گروه با یکدیگر به رقابت پرداختند.
سیدحس��ن آقایان گفت: از گروه اول تیمهای مرکزی و شمال و از گروه دوم شمال شرق و 

خلیج فارس پس از یکدوره مسابقه چرخشی به دور بعد راه یافتند.
وی ادامه داد: در مسابقات نهایی نیز تیم شمال قهرمان شد و تیم های مرکزی و شمال شرق 

به مقام های دوم و سوم دست پیدا کردند.
مس��ئول امور ورزش منطقه شمال ش��رق یادآور ش��د: کاپ اخلاق این مسابقات نیز به تیم 

خوش اخلاق خلیج فارس تعلق گرفت.
وی ضم��ن تقدیر از عملکرد تیم داوری این مس��ابقات؛ گفت: کمیته داوران هیات والیبال 
اس��تان خراسان رضوی با اعزام مسعود ذوقی داور بین المللی این استان که در لیگ والیبال 

کشور هم سوت می زند، سطح داوری این مسابقات را افزایش داد.

تبریک اینفانتینو به تاج: 

دانشوتجربهشماتاثیرمهمیبرتوسعهفوتبالدر
ایرانخواهدداشت

رییس فدراس�یون جهانی فوتبال با ارس�ال نامه ای انتخاب مه�دی تاج به عنوان 
رییس فدراسیون فوتبال ایران را تبریک گفت.

ب��ه گزارش ایرنا از فدراس��یون فوتبال، در متن نامه تبریک اینفانتین��و به مهدی تاج آمده 
است:

جناب آقای رئیس
لطفا درود گرم و صمیمانه ترین تبریکات اینجانب را بمناس��بت انتخاب شما بعنوان ریاست 

فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی ایران پذیرا باشید.
دان��ش و هدایت، علاقه و تجربه ش��ما بدون تردید تاثیر مهمی بر توس��عه فوتبال در ایران 
خواهد داشت. با اطمینان از ظرفیت های فوتبالی در ایران، می توانید بر روی حمایت شخصی 
اینجانب و یاری فیفا به منظور دستیابی به اهداف حساب نمایید. درب های فیفا همیشه برای 

بحث بر روی فوتبال، توسعه آن و ترویج ارزش های فوتبال به روی شما باز است.
همچنین از فرصت استفاده می کنم و درخواست ارائه تا شادباش های اینجانب به نواب رییس 
و هیات رئیسه که با شما انتخاب شدند را دارم. برای شما و تیم شما در تمام چالش هایی که 

پیش رو دارید و خلق میراثی ماندگار برای آینده فوتبال در ایران آرزوی موفقیت می کنم .
مش��تاق دیدار شما هستم و بهترین آرزوهای سلامتی برای ش��ما، خانواده و دوستان شما 

را دارم.

عص�رآزادی / س�رویس ورزش�ی: 
اس�تان آذربایجان ش�رقی از گذشته 
به دیار دوچرخه سواران معروف بوده 

است.
عص��رآزادی آنلای��ن/ فره��اد فرهادپور: 
از دیرب��از آذربایجان ش��رقی و تبریز مهد 
دوچرخه سواری کش��ور بوده است. زمانی 
جاده های کش��ور در سلطه مرحوم فکری 
آزاد، یدالله هوشیار، اصغر رسولی، مرحوم 
رهبر و اصغر خدایاری دوچرخه س��واران 
بنام آذربایجان ش��رقی بود و نس��ل بعدی 
قادر میزبانی، احد کاظمی، رس��ول هاشم 
کندی، ناصر هوشیار و بهنام خسروشاهی 
از تبری��ز حاکمی��ت جاده ها را بر دس��ت 
گرفته و امروز س��عید صفرزاده، میرصمد 
پورس��یدی، حمید پورهاشم، علی لبیب و 
آیدین علیاری سردمداران دوچرخه سواری 

کشور هستند.
ت��داوم حاکمیت رکابزنان دیار س��هند 
به س��رمایه گذاری و توجه به نس��ل جوان 
در ای��ن رش��ته دارد تا ای��ن زنجیر که از 
اس��تعدادیابی آغ��از و به حض��ور در تیم 
ملی و مسابقات آس��یایی و جهانی منجر 
می ش��ود، پاره نش��ود. ائلمان عابدی یکی 
از اس��تعدادهای ورزش دوچرخه س��واری 
آذربایجان شرقی است که پله های ترقی را 

در حال سپری کردن است.
ائلم��ان عاب��دی اظهار داش��ت: ورزش 
 1۳96 س��ال  از  را  س��واری  دوچرخ��ه 
به صورت مبتدی و داخل ش��هری ش��روع 
کردم و س��پس در مسابقات استعدادیابی 
هیات دوچرخه س��واری اس��تان ش��رکت 
نم��ودم و موف��ق ب��ه کس��ب مق��ام دوم 

ش��دم و این ش��روع دوچرخه سواری من 
به صورت حرفه ای بود. همچنین در س��ال 
1۳98 ضمن تهیه دوچرخه کورس��ی در 
اولین مس��ابقات قهرمانی کشوری در رده 
نوجوانان ش��رکت و علی رغم مصدومیت و 
اولین تجربه حرفه ای موفق به کسب مقام 

ششم قهرمانی کشوری شدم.
 وی در مورد ش��ناختش از را دوچرخه 
سواری گفت: در حد آماتوری نه حرفه ای، 
ولی می دانس��تم ک��ه کاملا ی��ک ورزش 
سخت، طاقت فرس��ا و نفس گیری هست. 
تنها مش��وق من پدر و مادرم بودند. البته 
باید تش��کر کنم از کسانی که بهم کمک 
کردن��د تا پیش��رفت نمایم.م��ن به کمک 
مربی هایم توانس��تم نح��وه انجام ورزش و 
ش��رکت در مس��ابقات را یاد بگیرم که جا 
دارد از مربی��ان عزیزم جن��اب آقای بهزاد 

ک��رم زاده و همچنین آق��ای بهنام خلیلی 
خسروشاهی تشکر و قدردانی نمایم.

عاب��دی در مورد مقام هایی که کس��ب 
کرده است گفت: 

مقام دوم تعقیبی تیمی )قهرمانی کشور(
مقام س��وم تی��م اس��پیرینت )قهرمانی 

کشور(
مق��ام دوم ج��اده اس��تقامت)لیگ برتر 

کشور( 
مقام دوم تایم تریل انفرادی )لیگ برتر 

کشور(
مق��ام چهارم تایم تری��ل انفرادی)نقص 

فنی()لیگ برتر کشور(
مق��ام دوم جاده اس��تقامت ) لیگ برتر 

کشور(
مقام اول رنکینگ سال 1400

)توضی��ح اینکه چون من نوجوانان بودم 

و نفر اول سال آخر جوانان بود و وارد رده 
سنی امید شد و من اول شدم(

مقام س��وم تعقیب��ی انفرادی)لیگ برتر 
کشور(

مقام س��وم یک کیلومتر انفرادی )لیگ 
برتر کشور(

مق��ام دوم تیم اس��پرینت )لی��گ برتر 
کشور(

مقام چهارم تایم تریل انفرادی ) جریمه 
داوران محترم ولی من خطا نکرده بودم(

اکثر این مقام ها در رده جوانان به دست 
آورده ام.

این دوچرخه س��وار ج��وان تبریزی در 
مورد آرزوهایش تصریح کرد: 

در رش��ته جاده و پیس��ت در مسابقات 
قهرمان��ی آس��یا م��دال طلا بگی��رم و در 
بازی های آس��یایی مدال طلای تایم تریل 

انفرادی را کسب نمایم.  
همچنین به مس��ابقات المپی��ک اعزام 
بشوم و بهترین نتیجه ممکن را اخذ نمایم 
و و در تیم های خارج��ی رکاب بزنم و در 
تور های دوچرخه س��واری خارجی شرکت 
کنم. ائلیمان در مورد مشکلات موجود در 
این رشته گفت: متاسفانه اگر به برخی از 
مقام های من توج��ه کنید تعدادی از آنها  
به دلیل نقص فنی بودند که نتیجه بهتری 

را نتوانستم کسب کنم.
مش��کل م��ا کلا تهی��ه ل��وازم و تامین 
تجهیزات هس��تش که بسیار گران قیمت 
است و من برخی از مسابقات را با دوچرخه 

و تجهیزات امانتی شرکت می کنم.
وی گفت: ضمن تشکر از هیات دوچرخه 
سواری استان و جناب آقای ناصر هوشیار، 
چون رشته ما  بس��یار تجهیزات محوری 
هست از مسئولین محترم و دست اندرکاران 
ورزش اس��تان خواه��ش می کن��م م��ا را 
حمایت مالی و معنوی بکنند چون بدلیل 
نبود امکانات و تجهیزات مناس��ب ورزشی 
تع��داد زیادی از ورزش��کاران جوان از این 

رشته خداحافظی نموده اند .
عابدی بیان کرد: خاط��رات این ورزش 
زیاد هست و تلخ ترین آن زمانی بود که در 
مسابقه ای که روز اول لیگ برتر بود زمین 
خوردم و آن مدالی که می خواستم تبدیل 
به طلا بشوند تبدیل به برنز شد و خاطره 
ش��یرین هم  در مس��ابقه قهرمانی کشور 
بزرگسالان در سال جاری 1401 موفق به 
کس��ب مقام سیزدهم ش��دم در حالی که 
من رده س��نی من پایه ب��وده و با بزرگان 

دوچرخه سواری ایران مسابقه داد.

مدیرعامل باش�گاه پرس�پولیس پ�س از عقد قرارداد با ش�یخ 
دیاباته گفت: در جذب بازیکنان خارجی اسیر فضای مسمومی که 

دلال ها درست کرده بودند، نشدیم.
به گزارش ایرنا، رضا درویش پس از امضای قرارداد با ش��یخ دیاباته به 
جمع خبرنگاران آمد تا توضیحات بیشتری را درباره پیوستن مهاجم اهل 
مالی ب��ه جمع قرمزها ارائه دهد. درویش با بی��ان اینکه بعد از مذاکرات 
زی��ادی که با دیاباته داش��تیم، او دیش��ب ب��ه ایران آمد، گف��ت: دیاباته  
تست های پزشکی را انجام داد. قرارداد این بازیکن منعقد شد و بعدازظهر 

سر تمرین حاضرمی شود. 
مدیرعامل باشگاه پرس��پولیس افزود: با جذب دیاباته خواسته های تیم 

برآورده شده است تا لیگ را با تیم قدرتمند ادامه بدهیم.
درویش در پاس��خ به این س��وال که ب��ا این بازیکنان جدی��د، به نظر 
می رس��د انتظارات هواداران تیم برآورده ش��ده اس��ت، خاطرنشان کرد: 
رضای��ت ما رضایت کادر فنی و هواداران اس��ت. وقتی اثر رضایت آنها را 
می بینیم خس��تگی از تن ما هم در می رود. همه خریدهای ما خوب بود 
چه خریدهای داخلی که در ایران میس��ر بود و چ��ه دیگران. خریدهای 

خارجی ما هم منحصر به فرد بود.

وی با بیان اینکه امسال در جذب بازیکن خارجی راه نفوذ دلالان بسته 
شد، تصریح کرد: امسال در یک کار جدید برای مقابله با دلالان، قدم هایی 
برداشتیم که فکر می کنم موفق بودیم. خیلی از دلالان بازیکنان را در بوق 

و کرنا و اسمشان را مطرح می کردند تا برای آنها جای دیگری بازار درست 
کنند. تسلیم فضای مسموم دلال ها قرار نشدیم. امیدوارم دست به دست 

هم بدهیم این فضای مسموم پالایش بشود تا همه از فوتبال نفع ببرند.
دروی��ش در ادامه درب��اره نارضایتی هواداران در میان��ه فصل و نقل و 
انتقالات از عملکرد مدیران تیم، خاطرنش��ان کرد: هواداران مالکان اصلی 
باش��گاه هس��تند. گاهی دلالان از عواطف و احساس��ات پ��اک هواداران 
سوءاس��تفاده می کردند ولی آنها هوش��یار بودند و نگذاش��تند افکار پلید 

سیستم دلالی بر آنها فائق بیاید.
مدیرعامل باش��گاه پرس��پولیس اظهار داش��ت: چندین بار گفتیم اگر 
هواداران صبر کنند، اعضای باشگاه و کادر فنی؛ بازیکن مطلوب که بتواند 
به پرسپولیس خدمت کند را جذب می کند. این صبر ثمر داد. دو بازیکن 
خارجی کم نظیر را جذب کردیم. بازیکن با این رزومه ها کمتر به فوتبال 

ایران آمده است.
وی در پای��ان درباره اینکه دیاباته آی��ا در بازی هفته پنجم می تواند به 
میدان برود، گفت: احتمالا یکش��نبه ITC دیاباته برسد و از آنجا به بعد 
نظر کادر فنی اس��ت که از بازیکن اس��تفاده کند ی��ا نه. وظیفه ما جذب 

بازیکن و فراهم کردن شرایط حضور او در تیم است.

درویش: تسلیم دلال ها نشدیم

پیشکس�وت اس�تقلال گفت: فصل گذش�ته »فرهاد مجیدی« 
فوتبالِ اقتصادی را در دستور کار قرار داده بود اما افکار ساپینتو 

متفاوت با سرمربی گذشته این تیم است.
»عل��ی لطیفی« در گفت و گو با خبرنگار ورزش��ی ایرنا اظهار داش��ت: 
اس��تقلال هنوز به وحدت تاکتیکی نرس��یده اس��ت و ریکاردو س��اپینتو 
نتوانس��ته برنامه هایی را که در ذهنش است پیاده کند؛  او دنبال فوتبال 

مالکانه است اما در این راه موفق نبوده است.
پیشکسوت اس��تقلال خاطرش��نان کرد: اگرچه ایرادات زیادی در تیم 
اس��تقلال دیده می شود اما باید به ساپینتو حداقل 6 هفته زمان داد، من 
این موضوع را به ش��ما قبلا گفته بودم و بر این باور هس��تم او برای آنکه 
بتواند افکارش را در بین بازیکنان جا بیندازد به وقت و تمرینات بیشتری 

نیاز دارد.
لطیفی تصریح کرد: فصل گذش��ته فره��اد مجیدی فوتبال اقتصادی را 
در دستور کار قرار داده بود اما افکار ساپینتو متفاوت با سرمربی گذشته 

این تیم اس��ت، او می خواهد هجومی بازی کند و مالکیت توپ در اختیار 
تیمش باشد. وی تاکید کرد: استقلال در ساختار دفاعی با مشکل خاصی 
روبرو نیس��ت و به طور حتم زوج سیاوش یزدانی و محمدحسین مرامند 
بهتر نیز خواهد شد اما در هافبک و حمله با چالش روبروست، یک هافبک 
طراح که بتواند موقعیت سازی کند و یا مهاجم گلزن که از کوچک ترین 

فرصت ها استفاده لازم را ببرد مشکل این روزهای استقلال است.
بازیکن اسبق استقلال همچنین در پایان گفت: درباره ارسلان مطهری 
باید بگویم رفتاری خوبی با او نش��د، او یک فوتبالیس��تی اس��ت که چند 
س��ال در استقلال بازی کرده و به پیشنهاد باشگاه قراردادش همین چند 
هفته پیش تمدید شد حالا که در فهرست مازاد قرار گرفت می توانستند 
برخورد بهتر و محترمانه تری با وی داشته باشند و این رفتارها باعث شد 

او لجبازی کند.

لطیفی: برخورد استقلال با مطهری محترمانه نبود

ائلمانعابدی:آرزویمقهرمانیدرآسیاونتیجهخوبدرالمپیکاست
نسلی جوان از سرزمین رکابزنان بلندی های سهند

چالش های عجیب خسروی وفا در کمیته ملی المپیک 
ازپایانسفرهایتفریحیتاجمعکردنبساطورزشکارسالاری

فغانی: 

آرامشمبرایقضاوتدراسترالیابیشترازایراناست
با تغییر رئیس کمیته مل�ی المپیک، انتظار می رود از این 
پس در ورزش کشور تغییرات مثبتی به لحاظ سیاست گذاری 

ایجاد شود تا معضلاتش به کمترین حد ممکن برسد.
به گزارش ایرنا، انتخابات کمیته ملی المپیک پایانی بود به همه 
حواشی و گمانه زنی هایی که پیرامون این انتخابات وجود داشت. با 
تصمیم اعضای مجمع، محمود خس��روی وفا برای ۴ سال ریاست 
کمیت��ه ملی المپیک را بر عهده گرفت و ح��الا همه اهالی ورزش 
باید تلاش کنند خس��روی وفا در دوره حضورش در این نهاد مهم 
بین المللی موفق باشد؛ چرا که موفقیت وی در کمیته ملی المپیک موفقیت ورزش کشور را در پی خواهد داشت. 
هر چند رئیس جدید کمیته ملی المپیک با موانع و چالش های زیاید روبرو اس��ت و به همین خاطر کار بس��یار 
سختی در پیش دارد. در ادامه به برخی از این چالش ها پرداخته شده است؛ به این امید که بتواند راهگشای مسیر 

پیش روی کمیته ملی المپیک باشد.
جدال کشتی و سایر فدراسیون ها بر سر بودجه

یکی از مهمترین چالش های کمیته ملی المپیک در ۴ سال گذشته، بحث بودجه فدراسیون ها بود. این چالش 
از زمانی جدی تر شد که رئیس فدراسیون کشتی در خصوص میزان بودجه این فدراسیون به کمیته ملی المپیک 
معترض شد. از طرفی برخی از روسای فدراسیون ها اعتقاد داشتند که بخش زیادی از بودجه کمیته ملی المپیک 

به فدراسیون کشتی اختصاص داده می شود و این مسئله اجحاف در حق سایر فدراسیون ها است.
قطعا فدراسیون کشتی به لحاظ مدال آوری در میادینی همچون المپیک اهمیت زیادی برای ورزش کشور دارد. 
از طرفی فدراسیون های دیگر هم با مشکلات عدیده مالی روبرو هستند و به همین خاطر باید فکری اساس برای 
حل این مشکلات کرد. نکته مهمی که می تواند پایانی برای این کشمکش باشد افزایش بودجه قهرمانی کمیته 
ملی المپیک است؛ نکته ای که علیرضا دبیر هم در مجمع کمیته ملی المپیک به آن اشاره کرد. قطعا اگر ردیف 
بودجه متفرقه به بودجه ورزش قهرمانی اضافه شود می توان سهم بودجه فدراسیون ها را افزایش داد تا دیگر خبری 
از اعتراض ها نباشد. در دوره صالحی امیری اقدامات خوبی مثل ساخت موزه و پروژه تاریخ شفاهی انجام شد که 
می تواند اقدامات ماندگاری برای ورزش کشور قلمداد شود؛ اما در خصوص هزینه های این اقدمات برخی ابهامات 
وجود دارد و گفته می شود چندین میلیارد تومان برای آنها هزینه شده است. اینکه تا چه اندازه این مسائل واقعیت 
دارد موضوع اصلی نیست؛ اما انتظار می رود اگر هزینه های بی موردی در گذشته انجام می شده جلوی آنها گرفته 

شود و به مسائل و معضلات پرتعدادی که ورزش کشور به لحاظ مالی دچارش است اختصاص داده شود.
ورزشکارسالاری با نیت خیر

در دوره ریاست صالحی امیری، برخی از ورزشکاران صاحب نام که با روسای فدراسیون ها دچار مشکل می شدند به 
کمیته ملی المپیک می رفتند و صالحی امیری تلاش می کرد شخصا اقدام به حل مشکلات آنها کند. قطعا رئیس پیشین 
کمیته ملی المپیک در این موارد با نیت خیر ورود می کرد؛ اما همین ورود وی باعث شد بین ورزشکاران و فدراسیون ها 
فاصله بیفتد و این ورزش��کاران خودشان را بالاتر از روسای فدراسیون ها بدانند. قطعا کمیته ملی المپیک باید حامی 
ورزشکاران ملی کشور باشد؛ اما این حمایت نباید به گونه ای باشد که شأن فدراسیون ها زیر سوال برود. ضمن اینکه لازم 

نیست برای مانور تبلیغاتی امتیازات ویژه ای در اختیار برخی ورزشکاران قرار بگیرد.

داور بین المللی فوتبال کش�ورمان گفت: از لحاظ روانی 
آرام�ش من برای قض�اوت در اس�ترالیا بیش�تر از ایران 

است. 
به گزارش ایرنا، علیرضا فغانی داور بین المللی فوتبال کشورمان 
در گفت و گویی با رادیو ورزش با بیان اینکه تفاوت های زیادی از 
لحاظ امکاناتی بین کش��ورمان و استرالیا وجود دارد در خصوص 
کیفیت قضاوت در این کش��ور اظهار داشت: در لیگ استرالیا از 
نظر س��خت افزاری امکانات بیشتری مثل VAR وجود دارد و از 
لحاظ روانی نیز آرامش من برای قضاوت در آنجا بیش��تر از ایران 

اس��ت.  فغانی درباره حمایت مس��ئولین اظهار کرد: علیرضا زاکانی شهردار تهران از من حمایت ویژه ای کرد و 
در دی��دار ب��ا او قول همکاری خوبی برای حمایت از کمک داورها داد و امیدوارم که با تیم داوری بتوانیم قبل 

از جام جهانی به هماهنگی کامل برسیم. 
وی در پاسخ به اهمیت اختصاص روزی در تقویم برای داوران بیان کرد: ما روز جهانی داوران نداریم و فقط 

در داخل کشور ما تبریک  می گویند و باید این را به فال نیک بگیریم. 
داور بین المللی کشورمان درباره تاثیر نحوه گزارش گزارشگران بازی های زنده فوتبال بر داور گفت: در طول 
گزارش زنده رفتار آماتوری گزارش��گران اجازه نمی دهد داور آرامش داش��ته باشد به خصوص در شهرستان ها 
که گزارشگران آماتور هستند و از تیم های خود حمایت می کنند و ما شاهدیم برخی افراد اشتباه گذشته داور 
را قب��ل ب��ازی در فضای مجازی برای دیدارهای جدید مطرح ک��رده و تمرکز داور را می گیرند. اما در خارج از 
کشور، گزارشگران بیشتر نقش مفسر را دارند ولی متاسفانه اینجا تعصبات رنگی در گزارش پررنگ تر است و 

با یک عادت عجیب تقدیر و تشکر از افراد مسئول گزارش بازی تمام  می شود. 
فغانی درباره نحوه ارزیابی داوران خارج از کش��ور اظهار کرد: در خارج از کش��ور داوران با معلومات و دانش 
بالایی هستند و تمام مدت سعی می کنند خود را با قوانین به روز کنند و در کنار این ها از VAR نیز استفاده 
می کنند. اگر داوری در مسیر قضاوتش اشتباهی انجام دهد در رتبه بندی و امتیاز دهی حتما لحاظ می شود. 
داور کش��ورمان درباره فش��ار روانی خارج از بازی به داوران تصریح کرد: متاسفانه برخی مربیان فقط به نفع 
تیم خودشان داوری را ارزیابی می کنند و اگر قضاوت داور در مسیر دلخواهشان نباشد به داور حمله می کنند 

و اگر داور مورد میل تیم شان  سوت بزند، از داور تعریف و تمجید می کنند. 
وی درباره اهمیت کمک داور ویدئویی در مسابقات فوتبال عنوان کرد: فیفا طبق یک حرکت مناسب اجازه 
نمی دهد VAR مثل والیبال وارد فوتبال ش��ود که تیم ها تصمیم  گیرنده برای استفاده از VAR باشند بلکه 
تیم داوری تصمیم گیرنده نهایی اس��ت.  وی افزود: ما در ایران همان  تجهیزات و بس��ترهای ابتدایی را برای 
VAR نداریم و اگر همان ارتباط رادیویی تقویت بشود باعث خوشحالی ما است. البته در دوره قبلی اقدامات 
خوبی انجام شد و امیدواریم ادامه دار باشد.  فغانی در پایان درباره اینکه چرا به نسبت دیگر داوران از حمایت 
بیشتری از طرفداران فوتبال برخوردار است، اظهار کرد: من از روز اول سعی کردم یک  چهارچوب کاری برای 
خودم داش��ته باش��م و در مهارت های مورد نیاز داوری از لحاظ فنی و دانشی خودم را بالا نگه داشته و وظیفه 

خودم را به نحو احسن انجام دهم.


